
   
 

   
 

Dankuwel voorzitter.  

Vandaag sta ik hier voor de allereerste keer als woordvoerder Jeugdhulp van GroenLinks Groningen.  

Kosten, baten, efficiëntie; woorden die in het debat vaak afleiden van het wat Jeugdhulp nou echt 
behelst. Het gaat er om dat iedereen in Groningen gezond en veilig kan opgroeien en daarbij hulp 
krijgt indien nodig en ook op dat moment.  

Jeugdhulp is mooi, maar zwaar werk dat met liefde en veel inzet wordt uitgevoerd door onze 
hulpverleners. Dag in, dag uit zijn er mensen met veel toewijding aan het werk om de best mogelijke 
zorg te verlenen. En hiervoor verdienen zij mijn en onze bewondering. 

Elk kind heeft recht op passende zorg, licht waar het kan en zwaar waar het nodig is. Het is aan ons 
om het verlenen van goede zorg mogelijk te maken en om maximaal in te zetten op het gezond 
opgroeien van kinderen. Het is ook aan ons om de behoefte aan zorg voor te zijn. Voorkomen is 
tenslotte altijd beter dan genezen.  
Ik ben er trots op dat we bewust kiezen om in te zetten op preventie, zoals bij het inzetten van de 
praktijkondersteuner Jeugd en gezin. Ook kiezen we ervoor om de tekorten in het sociaal domein aan 
te vullen en om geen wachtlijsten te laten ontstaan. 
Tegelijkertijd wordt er keihard gewerkt aan een groen en gezond Groningen waar kinderen fijn en 
veilig opgroeien en hierbij gelijkwaardige kansen krijgen.  

Het moge duidelijk zijn, het is een prachtige portefeuille, maar ook ben ik een behoorlijke uitdaging 
aangegaan, want om de olifant in de ruimte maar te benoemen; jeugdhulp is bij praktisch alle 
gemeenten in Nederland een zorgenkindje, een duur zorgenkindje. Het is een onderwerp waarbij de 
problemen sterk in de meerderheid zijn ten opzichte van de oplossingen. Het gaat hier om een 
gebrek aan inzicht waar de kostenstijging in de zorg vandaan komt en het gaat om kosten die onze 
middelen veelal overstijgen. Jeugdhulp blijkt enorm lastig om goed op te sturen als raad. 

En ook ik sta hier vandaag helaas niet met het ei van Columbus. Door de jaren heen is het een 
onderwerp waar de raad vele uren en vele dagen over heeft vergaderd, en dit moeten jullie me even 
vergeven, maar ik heb niet 8 jaar aan vergaderingen teruggekeken. Het is mij duidelijk dat het ons 
allemaal aan het hart gaat. Wij erkennen allemaal het probleem en geen van allen hebben we 
oplossing. Nog niet in ieder geval.  

Zonder duidelijke verklaring is het lastig sturen. En daarom wordt nu het proces van de taskforce 

doorgezet en geborgd door het RIGG zowel incidenteel als structureel te versterken. Wij vinden dit 

een logische stap die volgt uit de eerdere besluitvorming van de taskforce.  

Tenslotte, er gebeurt veel en het is goed om hier als nieuwe raad bovenop te zitten en te kunnen 
sturen. Daarom zijn we dan ook mede-indiener van de motie om ergens in de de komende maanden 
een bijeenkomst te organiseren. 


